
 

Sammanfattning från styrelsemöte den 17 februari 2021

Föreningens ekonomi ser fortsatt god ut 

Inkommande Post: 
JiS har inte fått någon post av rasklubbarna sedan V 2. Fråga på varför har ställts både till 
rasklubbarna och Vice Ordförande i HS. 

Efter påtryckningar till SSRK HS, har JiS fått veta att Springerklubben sagt upp samarbetsavtalet och 
Cockerklubben hänvisar till befintligt avtal. Där det i o för sig står att rasklubbarna ska skicka ut post 
till JiS men detta görs ändå inte.

Hemsidan: Webmaster har kontrollerat alla länkar så dom leder rätt. Kallelse till årsmötet kommer 
läggas ut på hemsidan ganska så snart.

Avel och hälsa: Valphänvisning:  Avelsansvarig rapporterar från en utbildning för avelsfunktionärer 
som hållits i SSRKs regi.

Valphänvisningens vara eller icke vara hänskjuts till årsmötet och kommer att stå med i 
Dagordningen.

Rollbeskrivningar: Vi saknar fortfarande rollbeskrivning på Utbildning och Information

Information från Spanielkommittén:    
Ingen information denna gång

Avklarade Aktiviteter

Kommande aktiviteter:

Några kurstillfällen är under bearbetning så håll koll här på hemsidan

Övriga frågor:
Inga övriga frågor till dagens möte

Nästa möte: blir den 17 mars 2021 kl 19.00. 

För anteckningarna 

Biggan 


